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Slavnostna seja  Občinskega sveta Občine Brežice, 

Viteška dvorana, petek, 27. 10. 2023, ob 18. uri 

 

Spoštovani svetniki in svetnice, poslanka državnega zbora, predstavniki in predstavnice 

sosednjih slovenskih in hrvaških občin, spoštovani častni občani, nagrajenci in prejemniki 

priznanj, dragi gosti in vsi prisotni!  

 

Praznik naše občine in občanov je v pozni jeseni, ko se ozremo na leto za nami, in se 

veselimo sadov svojega dela. Letošnje leto je tudi prvo leto novega mandata tako za vas 

svetnice in svetniki, kot tudi zame župana. Kot začetek novega šolskega leta smo tudi mi 

potrebovali nekaj uvajanja in spoznavanja, da smo lahko začeli delati s polno paro. Začetek 

mandata je čas oblikovanja delovnih teles in imenovanja podžupanov. Veseli me, da so mi v 

pomoč pri delu z občani trije podžupani, ki so aktivni vsak na svojem področju.  

 

Pri vodenju občine od začetka sledim načelu sodelovanja in povezovanja s prepričanjem, 

da je občina, kjer je življenje prijetno za občane privlačna tudi za obiskovalce in turiste.  

Lahko smo ponosni na ohranjeno okolje – naravne danosti in kulturno dediščino. 

Pomemben dejavnik kakovosti življenja je tudi dostop do zdravstvene oskrbe, oskrba s 

kakovostno pitno vodo, dovolj prostora v vrtcih za vse otroke, katerih starši si tega želijo, 

razvejana mreža dobrih osnovnih šol, dostopnost krajev in primerni pogoji za razvoj in delo.  

Da je življenje v naši občini kakovostno, so prepoznali tudi investitorji, ki že gradijo 

stanovanja v občini, prav tako interes za širitev ali prihod v občino izražajo različni 

podjetniki.  

 

Veseli me, da je kljub vsemu, kar se dogaja pri nas in v svetu, lokalno gospodarstvo 

stabilno, podjetja še vedno investirajo. Občina spodbuja gospodarstvo z zagotavljanjem 

prostorskih pogojev za razvoj, to počnemo z rednim posodabljanjem občinskega 

prostorskega načrta, s katerim sledimo razvojnim pobudam, in z opremljanjem gospodarskih 

oz. obrtnih con. Za manjša podjetja imamo tudi finančne spodbude. Razvoj podjetništva oz. 

gospodarstva v občini pa je v največji meri odvisen od samih podjetij, kadrov, zakonodaje na 

ravni države in razmer v svetu. 

 

Spodbujamo tudi turizem in kmetijstvo, zavedamo pa se pomena ohranjanja narave ob 

trajnostnem razvoju, ki omogoča kakovostno življenje. Kmetijstvo je pomembno predvsem 

zaradi lokalne samooskrbe, hkrati pa ohranja kulturno krajino – obdelana polja, travniki in 

vinogradi so neločljiv del naše turistične ponudbe. 
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Na področju investicij smo zadovoljni, ker je bil letošnji cikel močan. Investicije, ki so se 

začele v prejšnjem mandatu, smo lahko nemoteno izvajali, saj smo imeli sprejet proračun. 

V 2021 pa smo bili uspešni na razpisih za evropska sredstva in tako letos zaključujemo 

cikel treh večmilijonskih projektov – poleg lani narejene kolesarske povezave Brežice–

Dobova še kolesarsko povezavo Brežice–Krška vas in Hidravlične izboljšave vodovodnega 

sistema v občinah Brežice in Bistrica ob Sotli. Intenzivno gradimo tudi nove prostore za 

zdravstveni dom in lekarno. Ponosni smo na letos dokončani kompleks Vodovodnega stolpa 

s paviljonom ter številne investicije po vseh krajih naše lepe občine.  

 

Praznik je tudi priložnost, da pogledamo kako naprej razvijati našo občino.  

 

V občini Brežice bomo še naprej izvajali vse projekte z namenom, da ljudem olajšamo in 

izboljšamo življenje v naši lokalni skupnosti. Ob razvoju želimo ohraniti naše okolje čisto in 

ljudem hkrati omogočiti razvoj. Na podeželju, ki predstavlja večino naše občine, ljudje še 

vedno potrebujejo gradnjo in obnovo vodovodov, kanalizacijskega omrežja, modernizacijo 

cest, dostop do optike. Za nas so to še vedno osnovne dobrine, ki jih potrebujemo, čeprav 

je morda to komu v urbaniziranih in centraliziranih mestih težko razumeti.  

 

Načrtov ne zmanjka, saj je potreb in želja vedno več, kot imamo proračunskih možnosti. 

Želimo si čim prej rekonstruirati oz. dograditi osnovno šolo v Artičah. Ker je investicija 

ocenjena na več milijonov, bomo za realizacijo potrebovali tudi sredstva za sofinanciranje. 

Upamo, da bo država začela sofinancirati gradnjo šol, kot je bilo to nekoč. 

 

Veliko stvari storimo sami kot občina, iščemo in se prijavljamo na razpise za sofinanciranje, 

saj je zaradi rasti stroškov sredstev za investiranje vse manj. Ravnamo odgovorno in 

gospodarno, zato isti odnos pričakujemo od države.  

 

Na področju naše občine ima država še veliko neuresničenih zavez in dolgov. Nujno 

potrebujemo nov most čez Savo pri Čatežu in prehod čez železniško progo v Brezini. Na to 

nas opozarjajo dolge vsakodnevne kolone pred zapornicami in pa tudi letošnja evakuacija 

turistov iz kampa v Brežice v času poplav.  

 

Še vedno čakamo na ureditev poplavne varnosti, da občani ne bomo v strahu spremljali 

vsako napoved močnejšega dežja in gledali, kako Sava, Krka, Sotla in Breganica prestopajo 

bregove. Žal protipoplavni ukrepi za zaščito naših vasi niso dokončani, ker se v nedoločno 

prihodnost umika gradnja HE Mokrice. Na neurja s točo, ki je letos prizadela naše kraje, 

težko vplivamo, zaščita pred poplavami pa je mogoča in uspešna. Za zgled so posavske 



3 
 

občine – Sevnica, Krško. Prebivalci teh občin v letošnjih poplavah skoraj niso čutili posledic, 

saj je država ob izgradnji hidroelektrarn dokončala protipoplavno zaščito. 

 

Od države si želimo tudi sistemskih ukrepov na področju romske problematike in 

migrantov. Ob zavrnitvi  predlogov za spremembo zakonodaje, ki smo jih dali župani in 

županje 11 občino in so utemeljeni na izkušnjah iz prakse, se je spet pokazalo, da 

odločevalci v Ljubljani nimajo realnega stika na terenu in ne poznajo dejanske problematike. 

Zatiskamo si oči, saj z višjimi socialnimi transferji ne bomo rešili težave. Na občine padajo 

tudi očitki, da prejemamo denar, ker imamo romsko skupnost, ampak z denarjem ne moremo 

kupiti zdravja, varnosti in miru. Zopet poudarjam, da je potrebno začeti pri najmlajših in tu 

ne gre samo za pripadnike romske skupnosti, tu gre tudi za skupine ljudi, ki otrokom oziroma 

družbi ne pustijo, da pride do napredka. 

 

Razmere v svetu so, kakršne so. V času preizkušenj sta izjemnega pomena enotnost in 

sodelovanje, saj se s preizkušnjami najuspešnejše soočajo poenotene družbe. Glede na 

velikost naše države oz. našo številčnost, bi morali poiskati skupne točke in ne poudarjati 

razlik. Še bolj je to vidno na ravni lokalne skupnosti, kjer so skoraj vsi poznamo. Na veliko 

zunanjih dejavnikov žal nimamo vpliva. Od nas samih pa je odvisno, kako si bomo uredili 

življenje znotraj naše občine in regije. Zato je potrebno prepoznati prednostne naloge, jih 

podpreti in uresničiti z združenimi močmi.  

 

Svet je vsak dan poln novih izzivov in nepredvidljivih stvari, zato vsem predvsem želim, da bi 

našli osebno zadovoljstvo in znali stvarem v življenju določiti prednost.  

 

Na predvečer praznika naše občine se zahvaljujem vsem občankam in občanom, ki 

soustvarjate našo lokalno skupnost.  Vsem želim, da nas pri našem delu in življenju vodi 

želja po sodelovanju in doseganju skupnega dobrega.  

 

Iskreno čestitam vsem  posameznikom in organizacijam, ki boste nocoj prejeli najvišja 

priznanja v znak zahvale za izjemne dosežke, s katerimi ste pustili svoj pečat doma in širše. 

 

Čestitam vam ob prazniku Občine Brežice in vam želim vse dobro!     

 

 

 

 


